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Dato: 10.09.24 
Referent: Guro Oudenstad Strætkvern 

Arkivreferanse:   

Møtereferat 
 
Til: Møtedeltakere 
 
 

 
 

Referat planforum  

Tema: Reguleringsplan for Spidsbergseter og reguleringsplan for Rondevegen FYST 
 
Møtet ble avholdt på teams.  
Møteleder Kristin Ryen Reithaug  kristin.ryen.reithaug@innlandetfylke.no   

planforum@innlandetfylke.no  

 

Deltakere: (Liste med deltakere fra teams) 

Guro O. Strætkvern gurstr@innlandetfylke.no 

Monica Kvernes monica.kvernes@ringebu.kommune.no 

Kari Marte Haugstad kari.marte.haugstad@ringebu.kommune.no 

Andreas Lindheim andreas.lindheim@arealpluss.no 

Sindre Spidsberg sindre@spidsbergseter.no 

Arild Sundt arisun@innlandetfylke.no 

Lars Erik Vindfallet Lauritsen larlau@innlandetfylke.no 

Kjell Erik Kristiansen kjell.erik.kristiansen@statsforvalteren.no 
Julie Kollstrøm Nguyen julngu@innlandetfylke.no 
Tone Skappel tone.skappel@vegvesen.no 
Terje Abrahamsen terje.abrahamsen@statsforvalteren.no 

Bjørn Arild Sveen bjosee@innlandetfylke.no 

Anne Sofie Hovden annhov@innlandetfylke.no 

Kjetil Flydal kjetil.flydal@naturrestaurering.no   

Runa Bø runa.bo@statsforvalteren.no 

Lill K.C. Jensen lill.kristine.clarholm.jensen@ringebu.kommune.no 

 
 
 
 
Tema Merknader/oppfølging 
1. Kommunen/forslagstiller 
orienterer om planen 

Kommunen og plankonsulenter orienterte om planene; hotellet 
i dag og fremtidige planer. Det ble gjort en gjennomgang av 
KU, og forklaringer på forutsetninger som er gjort.  
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2. Forutsetninger for møtet Det foreligger innsigelse til planforslaget og det er viktig å 

påpeke at planforum ikke er et meklingsmøte. Uansett fint 
med en gjennomgang av planforslaget.  
 

3. Planforslaget Avbøtende tiltak og rekkefølgebestemmelser 
I planen er det lagt inn en del avbøtende tiltak for å blant 
annet å holde turistene i nærområdet til hotellet. De 
avbøtende tiltakene ble presentert i møtet.  
Det ble i møtet gitt tilbakemelding på at det i planforslaget ikke 
er satt rekkefølger i planen som skal sikre at foreslåtte tiltak 
opparbeides før endring i hotell/kapasitet.  
 
Konsekvensutredning og ferdsel 
Det ble gitt tilbakemelding på at dette er et utfordrende tema å 
konsekvensutrede. Viktig å huske på at ferdsel skjer over tid 
vil og kan endres. Det som kommunen, statlige og regionale 
myndigheter kan styre over er i hovedsak bygg som oppføres. 
Når bygg er oppført vil bruken av de også kunne endres over 
tid, og det er vanskelig å ta høyde for slike endringer i 
konsekvensutredninger.  
 
Kvalitetsnormen 
Jamfør kvalitetsnormen er det viktig å vurdere hvorfor 
villreinen har den statusen den nå har. Endringer i bruk av 
funksjonsområder, og hvorfor dette har skjedd bør blant annet 
vurderes mtp kvalitetsnormen. Det fremtidige målet for 
villreinen bør være god kvalitet, og hvordan vi skal nå dette 
målet. 
 
Sammenheng mellom pågående arbeid og KPA 
For å komme i mål med pågående reguleringsplaner 
anbefales kommunen å se dette i sammenheng med 
revisjonsarbeidet til kommuneplanens arealdel. På denne 
måten vil utbyggingsområdene vil bli sett i sammenheng, og 
vurdert helhetlig. 

 Konklusjon fra kommunen: 
Kommunen tar imot signalene om at pågående planprosesser 
bør tas som en del av kommuneplanens arealdel. Kommunen 
fremmet i tidligere møte forslag om egen kommunedelplan for 
østsiden, men skjønner at det også er skepsis til dette med 
bakgrunn i behov for å se helheten. Når det gjelder 
kommuneplanens arealdel er det flere forhold som må 
vurderes, og det er uheldig å stanse videre utvikling i påvente 
av KPA.  
 
Kommentar fra Spidsbergseter: Vanskelig å vente i 3-5 år på 
ny kommuneplanens arealdel.  

Oppfølging Saken må sees i sammenheng med saken om 
kommuneplanens arealdel som også var oppe i planforum 
samme dag.  
 
Ringebu kommune har fått tilbakemelding på at det er viktig å 
se alle forslag om utbygging i sammenheng, og at det må 
gjøres en helhetlig vurdering av foreslått tiltak, og 
konsekvenser på spesielt villrein.  
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Behov for oppfølgingsmøter, og det er mulig det blir todelt; et 
møte for oppfølging av kommuneplanens arealdel og et for 
pågående reguleringsplan. Kommunen har ansvar for videre 
oppfølging mtp innkalling til eventuelle møter.  
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